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Referat af skolebestyrelsesmøde 6. december (kl. 17-19) 
Afbud: Samantha, TR for lærerne 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af referater 
fra sidst  

- 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Elevrådet har delt pebernødder ud d. 2.12. og hilst alle velkomne på 
skolen. Dette også som en forlængelse af ”Glædens dag” fra MOT.  
De har haft møde med rådkvinden og talte om; undervisningsmiljø, 
trivsel i skolen og diskrimination. 
Nogle elever har været på et kursus omkring undervisningsmiljø, og 
Aron er blevet repræsentant for skolen 
 
Temperaturer på skolen – eleverne oplever, at der er for koldt på 
gangene. Kan der gøres noget? 

3. Ledelsen informerer 
 

Vi har haft besøg af rådkvinden, der gerne ville tale om skolemad. Hun 
syntes godt om vores ordning og faciliteter.  
 
Vi har et stort projekt omkring Mangfoldige læringsmiljøer (MFLM), der 
begynder nu strækker sig over de næste to år. I efteråret er der blevet 
uddannet 4 PLF-agenter (lærere, der skal hjælpe kollegerne på vej). Vi 
har kick-off d. 13.12. på et personalemøde, og vi har et 
læringslaboratorie (en arbejdsdag) for personalet d. 3.1.’23. 
 
Vi har ansat en inklusionsvejleder, Maria Devantier, til vores yngste 
børnemiljø, og hun skal erstatte Lene Bang, der er på nedsat tid og pt. 
løser en anden opgave.  
Vi har også ansat Thomas Allesø, der skal være både i Pilehuset (også 
som koordinator) og i ungemiljøet, hvor han skal arbejde som 
inklusionsvejleder. 
 
Indskrivningen er på plads, det bliver til to klasser til næste skoleår. Vi 
har måttet afvise 19 elever, da vi ikke kunne oprette tre klasser. Af de 
19 er der også søskende iblandt.  
 
Skolebestyrelsen vil kontakte byrådet (igen) omkring ønsket om at 
ændre skoledistriktet.  

4. Regnskabsafslutning 
 

Vores økonomi består af to dele; løn (85%) og drift. Skolen har en stærk 
økonomi – driftsbudgettet er udfordret, da det er meget lille. En stor 
del bruges på digitale læremidler og CopyDan.  
Min Uddannelse bortfalder, og det vil give penge retur.  
Teknisk service er flyttet til By- og Kultur og det betyder, at skolen har 
fået en merudgift på drift svarende til ca. 32.000 kr. Det skyldes, at vi 
selv kommer til at betale for mere nu. Driften går næsten i nul. 
Vi holder stadig lejrskoler og har valgt at dele Chromebooks ud også til 
3. årgang. Det er kun et forlangende fra 4. årgang og op.   

5. Trivselsmåling på HPS 
a. Skal bestyrelsen 

bakke op om 
noget? 

Skolen har haft et trivselsarrangement d. 22.11. og der er kommet 
tilbagemeldinger fra alle afdelinger.  
Nogle afdelinger er optaget af teamsamarbejdet på personaleniveau, 
andre er optaget af kompetenceudvikling eller understøttelse fra 
ledelsen.  
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 Vi havde et trivselsarragement uden ’underholdningsindslag’ og det gav 
god tid til drøftelser i afdelingerne.  
Nogle team nåede til at lave aftaler om fremtidige handlinger, mens 
andre team arbejder videre på kommende afdelingsmøder.  
 
Der er pt. ikke noget konkret ønsker ift. opbakning fra skolebestyrelsen.  

6. Madpause 
  

 

7. Valg af repræsentanter til 
kontaktudvalg 

 

Der er møde to gange om året med repræsentanter fra andre områder. 
Det er et forum, hvor SKB kan få politikerne i tale. Karen stiller op for 
almendelen og specialområdet.  
Mohammed tilbyder formøder.  

8. Valg af 
partnerskabsrepræsentant 
til ”Velfærdens 
fundament” 

Karen bliver repræsentant for skolen. 
Vi får en travl periode i ugerne 12 - ca. 22 

9. Skole og forældremøde i 
Nyborg 

a. Peter og Samantha 
giver et kort 
referat 

Udskydes til næste møde 

10. Meddelelsesbogsindhold – 
opstart 

Udskydes til næste møde 

11. Hvordan håndterer skolen 
trivselsproblemer hos 
børn / i klasser 

a. Mohammed 
orienterer om 
fremgangsmåden 

På skolens hjemmeside ligger antimobbestrategien – alle skoler skal 
have en aktiv politik, der handler om trivsel (antimobning).  
 
Bekymringer kan også komme af andet end mobning. Mohammed 
præsenterer en figur omkring håndtering af bekymringer (faglige eller 
sociale bekymringer). 
 
Bestyrelsen spørger, om HPS har det ressourceteam, skolen har brug 
for? Vi har på medarbejdersiden de kompetencer, vi har brug for / er på 
vej med uddannelse.  
Vi drøfter i ledelsen dilemmaet ift. inklusions >< eksklusion.  
Ledelsen har brugt megen tid på at tale elevsager og oplever et pres 
her. Mængden af sager er eksploderet.  
Lærerne føler sig klædt på problemstillingen, men mængden af sager 
udfordrer. Forældregruppens pres kan også udfordre.  
Generelt gør skolens lærere og pædagoger det rigtig godt.  

12. Årshjulet Udskydes til næste møde 

13. Eventuelt - 

Punkter til kommende møder:  
 

• Skole og forældremøde i Nyborg 

• Meddelelsesbogsindhold – opstart 

• Årshjulet 

Referent: Kirsten 


